
GÖREV DEĞİŞİKLİĞİ

Değerli meslektaşlarım,

Hepinizin bildiği gibi 2019 yılından beri odamız başkanlığını yapmakta olan sevgili kardeşim Sayın Çetin Kansız TEB bünyesindeki

İştiraklerden olan EGAŞ yönetim kurulunda görev almış olup, yeni görevini aktif bir şekilde icra etmek üzere yönetim kurulu

başkanlığından ayrılmıştır.

Kendisine bugüne kadar yapmış olduğu özverili çalışmalar ve üstün başarıları için teşekkür ediyor, başarılarının artarak devam

edeceğine inanıyorum.

Değerli meslektaşlarım,

50. yılını kutladığımız Odamızın ilk  kadın başkanı olmaktan onur duyuyorum. Öncelikle bu görevi bana layık gören yönetim

kurulu çalışma arkadaşlarıma ve görevi devraldığım andan itibaren ilgisini, sevgisini ve desteğini esirgemeyen siz değerli

meslektaşlarıma çok teşekkür ediyorum. 

Değerli meslektaşlarım,

Mesleğimiz zor günler geçiriyor. Sahanın her alanında bulunan tüm meslektaşlarımız yaşama ve mesleki sürdürülebilirlik

mücadelesi veriyor.

27 Temmuz Çarşamba günü bu bağlamda 54 Oda başkanı ve merkez heyetimizle birlikte “Eczaneler kapanmasın” ana temasıyla

eylem planı değerlendirme çalıştayı için Ankara’daydım.  “Eczacıya hakkettiği değer verilmelidir “ başlığı altında  merkez

heyetimiz tarafından çok detaylı ve güzel bir şekilde hazırlanan eylem planı hakkında izlenecek yol konusunda görüşlerimizi

paylaştık.

Değerli meslektaşlarım,

Çalıştayın sonuna doğru bakan beyin daveti üzerine Sağlık Bakanlığına gittik. Yaklaşık 1,5 saat süren  ziyarette; başta İFK de

 güncellenmeyen barem artışları ,Takviye edici Gıda Yönetmeliğindeki değişiklikler,Yardımcı eczacı istihdamıyla ilgili Kosgeb

desteğinin sağlanması, yaşadığımız ilaç yoklukları,1.Basamak Sağlık hizmet sunucusu olarak Grip aşılarının eczanelerde

yapılmasının sağlanması ve kamuda çalışan eczacılarımızın sorunları  olmak üzere Yeşil pasaport dahil  taleplerimizi ilettik. 

Sayın bakanın yazdığı gibi toplantı gündemi 3 maddeden ibaret olmamakla beraber kendisinin elinde sihirli bir değnek

olmadığını ve tüm sorunlarımızı bir dokunuşla çözeceğini düşünmememiz gerekir.

Arman Başkan yapmış olduğumuz çalıştayda ortaya çıkan sonuçlar doğrultusunda,eylemlilik sürecinin devam edeceğini zaten

ifade etmişti.

O yüzden eylemlilik sürecimiz devam edecektir. 

Değerli meslektaşlarım,

Aslolan yürütülen hizmetlerde iz bırakmaktır. Bu bilinçle yönetim ekibim ile birlikte daima ileriye bakarak mesleğimizi daha

yukarılara taşımak en büyük amaçlarımızdan biridir. Sizlerin desteğiyle sorunlarımızı çözeceğimize ve birlikte başaracağımıza

inanıyoruz.

Başarı yolunda tavsiye ve dualarınızı bekliyor, tekrar teşekkür ediyor, en içten saygı ve sevgilerimi sunuyorum.

Ecz Özlem UĞURBAŞ ARSLAN

Başkan
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